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Ha allen,

1k ga onderstaand punt aanpassen! Dank|EREY
Groet
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(@minvws.nl>, 1. 1. [@minezk.nl>

Onderwerp: RE: Eerste proeve
- PBM scenario's

Beste allemaal,

Ik heb al even gebeld me EE maar de tekst klopt niet zoals deze er nu staat als het gaat om PBM’s

Er zijn namelijk geen medische PBM. Je hebt PBM’s van een bepaalt niveau nodig bij sommige handelingen in de zorg. Je zou

dus wel kunnen spreken over PBM voor de zorg. Maar sommige van deze zelfde type maskers zijn ook nodig voor bijvoorbeeld
de chemische industrie. Dit is ook de reden dat PBM vallen onder de ISZW als het om persoonlijke bescherming van de

medewerker gaat. IG] kijkt naar de (on)veiligheid in de zorginsteling.
Met dit stuk wil je volgens mij duidelijk maken dat dat type maskers beschikbaar blijven voor de zorg.

De community maskers kunnen van ander materiaal worden gemaakt, maar zijn dat in de praktijk niet altijd. Dus aandacht voor

verdringing blijft nodig.

Vriendelijke groet
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) <BEAN @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste proeve
- PBM scenario's

Allen,

Met veel dank voor jullie reactie (en die van EZK), treffen jullie bijgevoegd het concept doc in track changes en schoon, zoals deze

nu naar PG wordt gestuurd
— met daarbij de dikke disclaimer dat dit echt een eerste gedachtegang is cfm AZ verzoek.

Hartelijke groet,
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Onderwerp: Eerste proeve
- PBM scenario's

Allen,

Bijgevoegd een zeer ruwe eerste versie n.a.v. verzoek AZ en zoals met jullie vanmiddag besproken. Basis principe is steeds

continuiteit van zorg staat voorop dus bij schaarste geen onttrekking van PBM’s voor de zorg. Graag jullie reactie in tracks voor

vanavond 22h00 (NB. typo’s zitten er nog in worden er vanavond nog uitgehaald).

Verwachtingsmanagement: het verdere vervolg van dit kabinetsbrede traject kan niet door DGCZ gedaan kan worden. Het is een

breed markt en ordeningsvraagstuk, dat vraagt dat EZK dit met betrokken vakdepartementen oppakt.

Groet,


